
UDRUGA POMORSKO ŠPORTSKIH RIBOLOVACA 
„PJEŠČANA UVALA“ 
PJEŠČANA UVALA, OGRANAK II/36 
52100 PULA 
Pješčana Uvala, 17. Rujna 2017. 
 
UPRAVNI ODBOR, PRISUTNI: Peruško Aldo, Sandri Aldo, Perović Dragan i Radić Josip 
(opravdano odsutan Ivandić Dean, neopravdano odsutan Ladavac Vjekoslav) 
PRISUTNI JOŠ: tajnik Edi Čalić i predsjednik Nadzornog odbora Brezac Josip 
NEDOLAZAK OPRAVDAO: Šugar Kristijan, predsjednik Stegovne komisije 
 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika 
2. Izvješća po zaduženjima članova UO-a u svezi priprema za Redovnu izbornu 

skupštinu 
3. Dogovor o trajnom ustupanju veza Shcheglov Mikhail – Martens Christopher 
4. Aktualni sat (pitanja i odgovori predsjednika UO-a o stanju u sportskoj luci) 
5. Razno 

a. Legalizacija i sanacija lukobrana (usmeni upit predsjednika MO-a 
Modrušan Dragana od strane općine Medulin) 

 
Ad. 1. Verifikacija zapisnika 

 
Predsjedavajući UO-a Udruge Aldo Peruško daje na uvid zapisnik s prethodne sjednice UO-a te 
određuje stanku od pet minuta da prisutni mogu analizirati zapisnik. U nastavku sjednice nema 
diskusije te predsjedavajući daje na glasanje verifikaciju zapisnika. Zapisnik je prihvaćen jednoglasno. 
 

Ad. 2. Izvješća po zaduženjima članova UO-a u svezi priprema za Redovnu 
izbornu skupštinu 
 
Na prošloj sjednici UO-a članovi UO-a su zaduženi razgovarati s kolegama iz Udruge koji bi željeli 
aktivno sudjelovati u radu Udruge, odnosno tijelima Udruge. Predsjedavajući upoznaje članove 
Odbora da je za sastav svih tijela Udruge potrebno 13 osoba i to 7 za Upravni odbor te po 3 za 
Nadzorni odbor i Stegovnu komisiju. Članovi Radić Josip, Peruško Aldo, Perović Dragan i Sandri Aldo 
ističu da su u razgovoru s članovima Udruge za aktivno uključenje u rad udruge zanimanje pokazali: 

• Perović Dragan 
• Sandri Aldo  
• Radić Josip  
• Ćus Dalibor 
• Novosel Josip 
• Hristovski Nikola 
• Kolić Gvido 
• Legović Milan 
• Sain Valter 
• Božac Miro 
• Sokolić Nevio 
• Šuran Markus 
• Marković Luka 

Predsjedavajući napominje da je g. Bugarin Enio izrazio želju da više ne bude redovan, već nominalan 
član Udruge te će UO na Redovnoj izbornoj skupštini 1. listopada 2017. predložiti da ga Skupština 
prema Statutu verificira kao nominalnog člana. 
 



Ad. 3. Dogovor o trajnom ustupanju veza između članova Shcheglov Mikheil – Martens 
Christopher 
 
Predsjednik upoznaje članove UO-a da je tijekom jučerašnjeg dana dobio e-mail g. Shcheglova o 
trajnom ustupanju veza g. Martensa. Daje na uvid dopis g. Shcheglova. Nakon otvorene rasprave 
prevladalo je mišljenje da do ustupanja veza može doći tek kada g. Martens Christopher plati 
članarinu za 2017. godinu. Na nekom od sljedećih sastanaka tajnik Udruge je dužan obavijestiti 
članove UO-a o uplaćenoj članarini g. Martensa. 
 

Ad. 4. Aktualna pitanja 
 
Predsjednik Udruge upoznaje članove da mu je putem SMS-a član UO-a Udruge g. Perović Dragan 
uputio sljedeća pitanja: 1) što je s ugovorom o koncesiji, 2) tehnički pregled za uporabnu dozvolu, 3) 
ugovori o korištenju veza, 4) projektiranje, sanacija i produljenje lukobrana, 5) nabavka i ugradnja 
potrebnog valobrana. Otvorena je rasprava o ovim pitanjima. 
 
1. UGOVOR O KONCESIJI 
Član UO-a Perović Dragan pojašnjava pitanje time što traži da mu se odgovori  ima li ili nema Udruga 
koncesiju na sportsku luku. Predsjedavajući upoznaje detaljno članove o ovom pitanju: 
 
- 24. veljače 2015. Upravni sud u Rijeci je presudio da se poništava rješenje Ministarstva pomorstva, 
prometa i infrastrukture, Uprave pomorske i unutarnje plovidbe, luka i pomorskog dobra 
- 27. travnja 2015. UPŠR nakon pravomoćnosti presude Upravnog suda u Rijeci obavještava 
pismenim putem Općinu Medulin kao i Lučku upravu Pula o odluci suda u Rijeci 
- 7. svibnja 2015. Općina Medulin povlači zamolbu upućenu Istarskoj županiji o produljenju 
privremenog upravljanja sportskom lukom temeljem odluke Upravnog suda u Rijeci 
- 15. svibnja 2015. Upravni odjel za održivi razvoj Istarske županije šalje dopis Udruzi, Lučkoj upravi 
Pula i Općini Medulin u kojem se pozivaju na presudu Upravnog suda u Rijeci te zaključuju „da su se 
stekli uvjeti da Udruga ponovno preuzme upravljanje, odnosno korištenje sportske luke 
sukladno važećoj koncesiji (Odluka o davanju koncesije i Ugovor o koncesiji od 15. lipnja 2009. 
godine“. Predlažu da Lučka uprava do kraja svibnja 2015. preda na upravljanje sportsku luku u 
Pješčanoj Uvali te zapisnik o primopredaji dostavi nadležnom županijskom odjelu i Općini Medulin. 
- 27. svibnja 2015. Lučka uprava Pula i UPŠR obavljaju primopredaju sportske luke 
Predsjedavajući Aldo Peruško napominje da Udruga neće tražiti produljenje roka koncesije, 
već će se od Istarske županije tražiti da se postupa po sklopljenom ugovoru od 15. lipnja 2017. 
prema kojem UPŠR koristi pravo na 20 godina upravljanja sportskom lukom. Koncesija, dakle, 
traje do 24. listopada 2031. 
 
2. PREGLED ZA UPORABNU DOZVOLU 
Predsjedavajući podsjeća članove UO-a da je sva dokumentacija za tehnički pregled bila spremna već 
krajem 2012. godine, ali je proces, nažalost, stopiran zbog sudskog spora s Ministarstvom. Tek 
ponovnim vraćanjem koncesije počelo je nanovo pribavljanje svih potrebnih papira za tehnički prijem. 
Dana 30. svibnja 2017. Odsjek za prostorno uređenje i gradnju Upravnog odjela za decentralizaciju, 
lokalnu i područnu samoupravu, prostorno uređenje i gradnju Istarske županije pečatirao je ZAHTJEV 
ZA IZDAVANJE UPORABNE DOZVOLE ZA GRAĐEVINU/DIO GRAĐEVINE (UPRAVNI 
POSTUPAK) 
Predsjedavajući kaže da je u nemogućnosti da što prije dođe do tehničkog pregleda 
kontaktirao firmu Bura consult da pomogne u rješavanju problema budući da je kao 
predsjednik Udruge obećao do Redovne izborne skupštine obaviti tehnički pregled i dobiti 
uporabnu dozvolu. Dana 15. rujna 2017. Bura consult ga obavještava da će se tehnički pregled 
sportske luke obaviti 28. rujna 2017. ali da će ga o tome pismeno obavijestiti. Ako sve bude u redu i 
luka prođe tehnički pregled, uporabna dozvola trebala bi stići u pisanoj formi u roku od 30 dana od 
tehničkog pregleda. 
 
3. UGOVORI O KORIŠTENJU VEZA 
Nakon dobivanja uporabne dozvole sa svim članovima Udruge koji su sudjelovali u samofinanciranju 
izgradnje veza u sportskoj luci treba potpisati ugovor o pravu korištenju veza, u skladu s čl. 14 
Pravilnika kojim je definirano da je korisnik veza dužan brodicu vezati točno prema planu i na broj 
veza za koji je zaključio Ugovor o korištenju veza te smije vezati samo onu brodicu čiji je broj 
naveden u Ugovoru. 



4. SANACIJA I PRODULJENJE LUKOBRANA 
Predsjedavajući je podsjetio na davno obećanje bivšeg člana MO-a g. Seferagića da je samo pitanje 
vremena kada će Općina sačiniti novi idejni projekt u kojem će biti predviđeno produljenje lukobrana 
za 70 metara, pod kutom od 45 stupnjeva prema hotelu Valsabion. „Do danas ništa od toga. U svakom 
sazivu UO-a Udruge uvijek je bila i osoba koja je istovremeno bila i član MO-a Pješčane Uvale, upravo 
zato da bi se imao uvid u korake koje planira poduzeti MO. Upitno je koliko je Udruga od tih osoba 
imala konkretne koristi budući da nikad nisu dobili na uvid nijedno izvješće o radu MO-a“, rekao je 
Peruško. Napomenuo je da je i peto pitanje, o ugradnji valobrana, vezano uz ovaj problem. 
 

Ad. 5. Razno 
 
Raspravljalo se o legalizaciji i sanaciji lukobrana, na usmeni upit predsjednika MO-a 
Modrušan Dragana. Dogovoreno je da će UO pismeno obavijestiti MO i Općinu Medulin da je u 
interesu mještana Pješčane Uvale i UPŠR-a da se što prije pristupi uređenju i sanaciji 
lukobrana koji bi štitio brodice u sportskoj luci. 
 
Sjednica završena u 21.30 sati. 
 
 
 
 
 
        Zapisničar 
         Edi Čalić 


